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Kultúrna komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  
       

 

Košice: 

  

04. 08. 2021 

Číslo:  3139/2021/OK/22524 

Vybavuje: PhDr. Mgr. Gabriel Viszlay, PhD. 

tajomník komisie 

email: gabriel.viszlay@vucke.sk 

telefón: 055/7268 272 

 

z 22. rokovania Kultúrnej komisie Zastupiteľstva  

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 03. 08. 2021 
v Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach,                    

zasadačka č. 242 (1. poschodie) 

   PROGRAM  ROKOVANIA 

1.      Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. Uzatvorenie zmluvy o nájme nebytového priestoru pre účely Knižnice pri Kultúrnom 

centre Medzibodrožia a Použia v Kráľovskom Chlmci 

4. Dodatok č. 3 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Strednej odbornej školy techniky a služieb, SNP 607, Dobšiná 

6. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2021     

7. 2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021       

8. Spišské divadlo – prezentácia rozvojových zámerov nového riaditeľa divadla  

9. Monitoring realizácie Koncepcie rozvoja kultúry v Košickom samosprávnom kraji     

2020-2025 (2030) za rok 2020  

10. Rôzne 

11. Záver 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu zasadnutia komisie 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov a prizvaných hostí  informoval, že 

z rokovania komisie sa ospravedlnili 2 členovia  komisie. 

Následne otvoril 22. rokovanie komisie. Z celkového počtu 25 členov komisie bolo práve 

prítomných 18 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 

Návrh programu rokovania komisie  bol členom komisie zaslaný e-mailom.  Poprosil prítomných 

o pripomienky alebo o návrhy doplnenia k programu. Žiadne doplnenia ani pripomienky neboli 

vznesené. 

 

Predseda komisie požiadal členov komisie o  hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č. 19/2021 

Komisia schvaľuje program 22. rokovania komisie. 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 18 

Za:  18                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Predseda komisie skonštatoval, že program 22. rokovania komisie bol schválený. 
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K bodu č. 2   

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

PhDr. Mgr. Gabriel Viszlay, PhD. – poverený riadením Odboru kultúry Úradu KSK  informoval, 

že neevidujeme nesplnené uznesenia a požiadavky z predchádzajúcej kultúrnej komisie. 

 

Uznesenie č. 20/2021 
Komisia berie na vedomie informáciu týkajúcu sa plnenia uznesení a požiadaviek z komisie bez 

pripomienok.  

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 18 

Za:   18                                  Proti: 0                                 Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
 

K bodu č. 3   

Uzatvorenie zmluvy o nájme nebytového priestoru pre účely Knižnice pri Kultúrnom centre 

Medzibodrožia a Použia v Kráľovskom Chlmci 

PhDr. Mgr. Gabriel Viszlay, PhD. – poverený riadením Odboru kultúry Úradu KSK  informoval 

prítomných o predkladanom materiály. 

 

Diskusia :   

Želinský – podporil potrebnosť knižnice, je na dobrom mieste, a v meste nie je iná priestorová 

možnosť na jej umiestnenie.  

 

Uznesenie č. 21/2021 
Komisia  odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť  podľa predloženého návrhu 

na uznesenie. 

Hlasovanie č. 3  

Prítomní: 18 

Za:   18                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4   

Dodatok č. 3 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

Prizvaná: JUDr. Marta Vargová, vedúca referátu hospodárenia s majetkom, informovala 

o hlavných zmenách v Zásadách hospodárenia s majetkom KSK, ktoré boli spracované v zmysle 

odporúčaní NKÚ, resp. vyplynuli z praxe resp. zmenou právnej úpravy súvisiacich zákonom, ako 

aj zmeny formálno-právneho charakteru.   

 

Uznesenie č. 22/2021 
Komisia  odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu 

na uznesenie.  

Hlasovanie č. 4  

Prítomní: 18 

Za:   18                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 5  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Strednej odbornej školy techniky a služieb, SNP 607, Dobšiná 

Prizvaný: RNDr. Jana Partilová, referent pre rozvoj školstva  Odbor školstva ÚKSK informovala 

o tejto zmene v zmysle právneho rámca.  

  

Uznesenie č. 23/2021 
Komisia  odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť  podľa predloženého návrhu 

na uznesenie. 

Hlasovanie č. 5  

Prítomní: 18 

Za:   18                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6  

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2021     

Prizvaný: Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu  Odbor financií ÚKSK 

informovala o plnení rozpočtu KSK bežných a kapitálových výdavkov a príjmov k 30.6.2021.  

 

Uznesenie č. 24/2021 
Komisia  odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

Hlasovanie č. 6  

Prítomní: 18 

Za:   18                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
 

K bodu č. 7  

2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021       

Prizvaný: Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu Odbor financií informovala 

o zmenách v rozpočte, kde sú premietnuté rozpočtové opatrenia predsedu KSK, medzi 1. a 2. 

úpravou. 

 
Diskusia :   

p. Želinský – dotazoval sa k zahrnutiu výdavkov na rekonštrukciu Strednej odbornej školy 

v Kráľovskom Chlmci.  

p. Lipovská – doplnia ďalšie súvisiace výdavky aj k iným školám, ktoré doposiaľ neboli uzavreté 

vo vedení.  

Diskusia prítomných bola aj k výdavkom na návštevu sv. Otca, ktoré kraj poskytne resp. časť 

z nich bude žiadať refundovať z MF SR.   

 

Uznesenie č. 25/2021 
Komisia  odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť  podľa predloženého návrhu 

na uznesenie. 

Hlasovanie č. 7  

Prítomní: 18 

Za:   18                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 8 

Spišské divadlo – prezentácia rozvojových zámerov nového riaditeľa divadla  

(bod z plánu úloh komisie na 2. polrok 2021) 

Prizvaný: Mgr. art. Radovan Michalov – riaditeľ Spišského divadla v Spišskej Novej Vsi 

informoval  o svojich zámeroch do obnovy budovy divadla, realizácie kaviarne, ako aj o nových 

víziách činnosti divadla, inováciách v činohre a alternatívnom divadle. 
 

Diskusia :   

p. Blaškovičová – poznamenala, že takýto druh divadla si vyžaduje dobré kontakty, vychovanie 

účinkujúcich, veľa finančných prostriedkov.  

Riaditeľ SD SNV – zo začiatku chce na alternatívnom divadle spolupracovať s externými 

odborníkmi, nezaťažovať rozpočet divadla. Navýšenie predpokladá len vo výške 20% a o potrebné 

pracovné miesta.  

p. Volný – pochválil iniciatívu a nové zmýšľanie a smelé ciele riaditeľa, vyjadril potešenie zo 

spolupráce s divadlom. 

p. Potocký – podporil ambície a pohľad riaditeľa. 

 

Uznesenie č. 26/2021 
Komisia  berie na vedomie prezentáciu rozvojových zámerov Spišského divadla.   

 

Hlasovanie č. 8  

Prítomní: 18 

Za:   18                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
 

K bodu č. 9 

Monitoring realizácie Koncepcie rozvoja kultúry v Košickom samosprávnom kraji           

2020-2025 (2030) za rok 2020  

(materiál v rámci plnenia plánu úloh komisie na 2. polrok 2021)  

PhDr. Mgr. Gabriel Viszlay, PhD. – poverený riadením Odboru kultúry Úradu KSK  informoval 

prítomných o predkladanom materiály. 

 

Diskusia : 

p. Blaškovičová – dotazovala sa na fungovanie hvezdárne v Medzeve, ako aj na záver zo zlúčenia KO, 

a benefity z tohto racionalizačného procesu. 

p.Viszlay – Hvezdáreň funguje veľmi dobre. Výsledok racionalizácie môžeme považovať za efektívny, 

všetky organizácie prešli zefektívnením práce, po určitom čase až vieme vyhodnotiť aj ekonomické 

benefity, min. budú ušetrené mzdové prostriedky na pracovné miesta, ktoré zlúčením vznikli.  

p. Petrík – kedy sa počíta s výberom riaditeľov zlúčených organizácií (ZKCaH a SKCaK) kde sú poverené 

riaditeľky. 

p.Viszlay – výber bude zrealizovaný tak, aby na októbrovom Zastupiteľstve KSK boli odsúhlasovaní 

zvolení riaditelia všetkých KO kde bude potrebné v auguste a septembri vyberať štatutára a to : VsM, 

KCMaP, SKCaK, ZKCaH.  

p. Janáč – je rád že v zlúčenej organizácií SKCaK je vytvorené pracovné miesto pre okres Gelnica, 

výberové konanie bolo vykonané, zamestnanec nastupuje 1.9.2021.  

 

Uznesenie č. 27/2021 

Komisia  berie na vedomie informáciu o Monitoringu realizácie Koncepcie rozvoja kultúry 

v Košickom samosprávnom kraji 2020-2025 (2030) za rok 2020.  
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Hlasovanie č. 9  

Prítomní: 18 

Za:   18                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 10 

Rôzne 
p.György – dotazoval sa o realizácií Tokajského festivalu a Mulatos Romales.  

p.Viszlay – informácie k podujatiam preveríme a zašleme e-mailom.  

 

K bodu č. 11 

Záver 

Predseda komisie sa poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie komisie. 

 

 

 

       .................................................                                            ................................................... 

     PhDr. Mgr. Gabriel Viszlay, PhD.                                                 Pavol Burdiga 

            tajomník komisie                                                                     predseda komisie 


